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六月是鲜花盛开的季节，是鸟语花香的季节，是我们向往的季节。因为在这个季节，我们每一个孩子都期待着这一天，那就是六一儿童节，祝大家儿童节快乐。小编为大家收集整理了儿童节英语演讲稿，希望可以帮助您!儿童节英语演讲稿1On behalf of m...
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On behalf of my school holiday to all my classmates congratulations， I wisheveryone a happy holiday!
I also take this opportunity to all the teachers to express my heartfeltthanks and highest respect. Your teacher is not only respected， it is hardgardener. Love your school such as home， sheng; diligent， hard working; teachingand selfless dedication. You create a beautiful environment， you create a goodquality， for your development and growth of the School to create a goodfoundation and conditions.
Students， “61” you are most happy holiday， “61” is also our most happy day.Since：
You are the baby home， it is the hope of home. Happiness can you grow up onthe home is full of singing and laughing. Children are your schools， it is hopedthat the School. You can develop a comprehensive school full of vigor andvitality. You are the future of society， it is the community‘s aspirations. Youcan harmonious development of society on the passion and friendship. The flowersare your homeland， it is the hope of the motherland. You can grow up healthy andstrong， full of beautiful homeland and hope.
I hope the students： a civilized， studious， independent， co-operation.Study Institute， Institute of Living， learning life， learning to create. As richas an adult sense of responsibility， rich sense of mission， a dignified life，serious work， study happily， growth. Love for the motherland， love the party，love the people， love nature， love life， love science， love learning， love oflabor. Cherish life， cherish the time and treasure friendship， cherish theopportunity to study and development. Show concern for the environment，concerned about the collective， caring for others. Dear teachers， classmatesUnited， courtesy others; distinguish between right and wrong， identify thebeauty and ugliness， man of integrity. Make an ideal long-term， dignifiedbehavior， learning and good mental and physical health of the successors of thecommunist cause.
I hope teachers： work， love health， rigorous inquiry. Comprehensivelyimplement the party’s education policy， teaching， education simultaneouslyFriday. Firmly establish a sense of service， quality awareness and qualityconsciousness. For every student， an educational treasure every opportunity tobetter each lesson， do everything to promote the health of every student，harmonious， all-round development. Of life for the students lay a solidfoundation for development.
我谨代表学校向全体同学致以节日的祝贺，祝大家节日快乐!
我也借此机会向全体教师表示衷心的感谢和崇高的敬意。你们既是尊敬的老师，更是辛勤的园丁。你们爱校如家，爱生如子;勤勤恳恳，任劳任怨;教书育人，无私奉献。你们创造了优美的环境，你们创造了优良的质量，你们为学校的发展与腾飞创造了良好的基础和条件。
同学们，“六一”是你们最快乐的节日，“六一”也是我们兴的日子。因为：
你们是家庭的宝贝，更是家庭的希望。你们能够快乐地成长，家庭就充满欢歌与笑语。你们是学校的孩子，更是学校的希望。你们能够全面地发展，学校就充满生机与活力。你们是社会的未来，更是社会的希望。你们能够和谐地发展，社会就充满热情与友爱。你们是祖国的花朵，更是祖国的希望。你们能够茁壮地成长，祖国就充满美好与希望。
希望同学们：文明、好学、自主、合作。学会学习、学会生活、学会做人、学会创造。像大人一样富有责任心、富有使命感，堂堂正正做人，认认真真做事，快快乐乐学习，健健康康成长。热爱祖国、热爱党、热爱人民、热爱自然、热爱生活、热爱科学、热爱学习、热爱劳动。珍惜生命、珍惜时间、珍惜友谊、珍惜学习与发展的机会。关心社会、关心环境、关心集体、关心他人。尊敬师长、团结同学、礼貌待人;明辨是非、辨别美丑、为人正直。做一个理想远大、品行端庄、学习优良、身心健康的共产主义事业的接班人。
希望老师们：敬业、爱生、严谨、探究。全面贯彻执行党的教育方针，教书育人，五育并举。牢固树立服务意识、质量意识和精品意识。面向每一个学生，珍惜每一个教育机会，上好每一堂课，做好每一件事，促进每一个学生的健康、和谐、全面的发展。为学生的终生发展奠定坚实的基础。
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各位来宾，各位家长，各位老师、亲爱的小朋友们：
Distinguished guests, dear parents, teachers, dear friends:
大家早上好!在这个阳光灿烂，姹紫嫣红的日子里，我们怀着喜悦的心情在这里欢聚一堂，庆祝孩子们的盛大节日--六一国际儿童节。
Good morning, boys and girls! In this bright and sunny, brilliant purplesand reds of the day, we have a feeling of joy here have a joyous gathering,celebrate the children\'s Festival -- the international children\'s day.
在这喜庆的日子里，我代表小天子幼儿园全体教师职工祝小朋友们节日快乐，健康成长。向在坐的各位来宾以及家长朋友们表示最热烈的欢迎和最诚挚的谢意，因为你们今天来到这里，不仅仅是为了观看孩子们的演出，最最重要的是你们对孩子成长的关注、对教育的关注，也是对我们幼教工作的关注，因为有了你们的支持与配合，宽容与理解，我们的幼教事业才得以发展。谢谢你们对幼教事业的关心和支持，谢谢你们对小朋友们的关爱，让我们共同担起培养祖国花朵的重任，让我们的孩子有一个绚丽多彩的明天。同时也祝愿所有的小朋友们节日快乐，身体健康，茁壮成长。
In this festive day, I represent the little emperor kindergarten all thestaff of teachers I wish the children happy, healthy growth. Thanks to sit onthe guests and parents and friends to express our warmest welcome and mostsincere, because you came here today, not just to watch the children\'sperformances, the most important is you on the growth of children\'s attention,focus on education, but also for our preschool education attention, because withyour support and cooperation, tolerance and understanding, we can develop thepreschool education career. Thank you for the preschool education career concernand support, thank you for the love of friends, let us work together to take upthe responsibility to cultivate the flowers of the motherland, let the childrenhave a blew tomorrow. At the same time also wish happiness, all the kidsFestival health, grow sturdily.
孩子是祖国的花朵，民族的希望，每一位家长都希望自己的孩子有一个五彩斑斓、幸福快乐的童年。我们幼儿园创办以来，我们一直坚持以\"一切为了孩子，为了孩子的一切\"作为我们的办园宗旨;以健康、聪明、自信为我们的培养目标;积极为孩子们创造一个自我发展的空间;在此期间，我们不断投入资金，改进教学设施，提高教学质量，尽心尽力，尽职尽责的做好每一项工作，来回报社会、回报家长。
Children are the flowers of the motherland, the hope of the nation, everyparents want their children to have a colorful, happy childhood. Since ourkindergarten was founded, we always adhere to the \"all for children, for allchildren\" as our purpose of running kindergarten; healthy, smart, confident forour training goals; to create a self development space for the children; in themeantime, we continue to invest capital, improvement of teaching facilities,improve the quality of teaching, make all-out efforts, do a good job of duediligence work in each, to return to society, return the parents.
今天，我想对孩子们说：亲爱的孩子们，今天的阳光，今天的蓝天，今天的鲜花，今天的绿草都是在为你们祝福，祝福你们快乐成长。
Today, I want to say to our children: Dear children, today the sunshine,the blue sky today, today, today the flowers, grass is the best wishes for you,wish you happy growth.
因为有了你们，山才有了生命，水才有了灵性。
Because of you, the mountain is endowed with life, water is thespiritual.
愿你们像一只小鸟，在广阔的天空中自由飞翔;愿你们像一条小鱼，在清澈的湖水中尽情遨游;因为有了你们，阳光才如此明媚，云儿才如此绚丽，生活才如此多彩。
Would you like a bird, fly freely in the vast sky; would you like a fish,enjoy swimming in the clear water; because of you, the sun is so bright, thecloud is so beautiful, life is so colorful.
朋友们，今天我们的孩子都将登台亮相，展风姿、献才艺。其中，凝聚了孩子们成长和进步;凝聚了老师们的心血和汗水，也凝聚了家长们的热情和期盼。家长朋友们，让我们一起伸出热情的双手为孩子们鼓掌，为孩子们加油吧!让歌声与微笑同在，让祝福与快乐同行。让美丽的梦想从这里起航!最后预祝本次的六一文艺演出活动能够取得圆满成功!谢谢大家
Friends, today our children will debut, exhibition grace, his talent. Amongthem, the children grow and progress; the teachers of the effort and sweat, butalso embodies the parents\' enthusiasm and hope. Parents and friends, let us outof his hands warm applause for the children, for children to go! Let singing andsmile always, let blessing and happiness. Let the beautiful dream set sail fromhere! Finally, I wish the six one performances can be a complete success! Thankyou
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On behalf of my school holiday to all my classmates congratulations， I wisheveryone a happy holiday!
I also take this opportunity to all the teachers to express my heartfeltthanks and highest respect. Your teacher is not only respected， it is hardgardener. Love your school such as home， such as sub-LOVE-sheng; diligent， hardworking; teaching and selfless dedication. You create a beautiful environment，you create a good quality， for your development and growth of the School tocreate a good foundation and conditions.
Students， “61” you are most happy holiday， “61” is also our most happy day.Since：
You are the baby home， it is the hope of home. Happiness can you grow up onthe home is full of singing and laughing. Children are your schools， it is hopedthat the School. You can develop a comprehensive school full of vigor andvitality. You are the future of society， it is the community‘s aspirations. Youcan harmonious development of society on the passion and friendship. The flowersare your homeland， it is the hope of the motherland. You can grow up healthy andstrong， full of beautiful homeland and hope.
I hope the students： a civilized， studious， independent， co-operation.Study Institute， Institute of Living， learning life， learning to create. As richas an adult sense of responsibility， rich sense of mission， a dignified life，serious work， study happily， growth. Love for the motherland， love the party，love the people， love nature， love life， love science， love learning， love oflabor. Cherish life， cherish the time and treasure friendship， cherish theopportunity to study and development. Show concern for the environment，concerned about the collective， caring for others. Dear teachers， classmatesUnited， courtesy others; distinguish between right and wrong， identify thebeauty and ugliness， man of integrity. Make an ideal long-term， dignifiedbehavior， learning and good mental and physical health of the successors of thecommunist cause.
I hope teachers： work， love health， rigorous inquiry. Comprehensivelyimplement the party’s education policy， teaching， education simultaneouslyFriday. Firmly establish a sense of service， quality awareness and qualityconsciousness. For every student， an educational treasure every opportunity tobetter each lesson， do everything to promote the health of every student，harmonious， all-round development. Of life for the students lay a solidfoundation for development.
我谨代表学校向全体同学致以节日的祝贺，祝大家节日快乐!
我也借此机会向全体教师表示衷心的感谢和崇高的敬意。你们既是尊敬的老师，更是辛勤的园丁。你们爱校如家，爱生如子;勤勤恳恳，任劳任怨;教书育人，无私奉献。你们创造了优美的环境，你们创造了优良的质量，你们为学校的发展与腾飞创造了良好的基础和条件。
同学们，“六一”是你们最快乐的节日，“六一”也是我们兴的日子。因为：
你们是家庭的宝贝，更是家庭的希望。你们能够快乐地成长，家庭就充满欢歌与笑语。你们是学校的孩子，更是学校的希望。你们能够全面地发展，学校就充满生机与活力。你们是社会的未来，更是社会的希望。你们能够和谐地发展，社会就充满热情与友爱。
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敬爱的老师，亲爱的同学：
Beloved teacher, dear students:
你们好!今天我们相聚一堂，欢庆“六一”儿童节!光阴似箭，弹指之间，一切都化为遥远的往昔。还记得，初入小学，老师便为我们带上了鲜艳的红领巾。那一刻，我们便在心底默默告诫自己：我是一名光荣的中国少年先锋队队员，我要为飘扬的队旗添上光辉的一笔!我们需认认真真学习、踏踏实实做人，好好学习，天天向上!
You are good! Today we gather to celebrate children\'s day, \"six one\"! Theflight of time, in a short moment, everything into the distant past. Remember,the entering primary school, teachers would be for us to bring a bright redscarf. At that moment, I was in my heart, I told myself: silence is a proudmember of the Chinese young pioneers, I want to add the brightness of comitysfluttered a pen! We need to conscientiously study and do in life, study hard,make progress every day!
无限的过去，都以现在为归宿;无限的未来，都以现在为起点。不要过分地追忆过去，不要太多地憧憬未来，踏踏实实、无怨无悔地过好现在。只有把握现在，忘却过去，才能创造出辉煌的未来。那么，就让我们一起学习吧!学习知识、学习合作、学习创造、学习生存，德智体美劳等方面全面发展，提高素质。
The infinite past, to home now; the infinite future, as a starting pointnow. Don\'t dwell on the past, not too much about the future, steadfast, withoutgood now. Only grasp now, forget the past, to create a brilliant future. So, letus learn together! Knowledge learning, cooperative learning, learn to create,learn survival, the all-round development of morality and so on, to improve thequality of.
大海在召唤你扬帆远航，高山在激励你奋力攀登。人生之路坎坷不平，怯弱者停步不前，勇敢者永不退缩只要心中有一片希望的田野，勤奋耕耘将迎来一片翠绿。今天，新的校园，新的书籍，新的同伴，新的师长，新的要求，新的步伐。在这万象更新的生机盎然的春日，让我们以崭新的姿态迎接新的挑战，踏上新的征程，拥抱硕果累累的风和日丽的夏天!
The sea is calling you sail, motivate you struggled to climb the mountain.The road of life is rocky, cowardly people stop, brave and never back down aslong as there is a piece of the field of hope heart, diligence will usher in agreen. Today, the new campus, new books, new friends, new teachers, newrequirements, new steps. Let us also start anew in the vitality of spring, letus meet new challenge with brand-new posture, embark on a new journey, embracethe fruitful sunny summer!
半学期的学习既将转逝而去，留给我们的是的紧张而激烈的学习。学习并非达到目的的手段，它本身就是一个目的，是对知识的渴求。人生处万类，知识最为贤。知识就是力量，就是财富。知识愈多，就愈有价值，知识愈广，就愈臻完善。古人云：书山有路勤为径，学海无涯苦作舟。求知的道路是艰辛的，坎坷的，崎岖的。生活的长河困难重重，我们会正确掌舵，到达理想的彼岸。求知不也是如此?扬起生命的风帆，无怨无悔。
Half of the semester learning not only will turn and go, for we are tenseand fierce learning. Learning is not a means to an end, it is an end in itself,is the thirst for knowledge. Life million, the most virtuous knowledge.Knowledge is power, is wealth. The more knowledge, the more valuable, moreextensive knowledge, the more perfect. Ancient cloud: Shu-shan royal road to noend for learning, life. The knowledge of the road is hard, rough, rugged. Theriver of life difficulties, we will correct helm, reach the other side of theideal. Knowledge is not so? The sailing life, no regrets.
我们是新世纪的雏鹰，今天，我们磨练羽翼;明天，我们将搏击长空!人生的一瞬，就在这一瞬，我们所付出的，必将收获源源不断的学识。是金子，总有放光的时候;是玫瑰，总有盛开的是子。知识的海洋中，踏浪而歌，奋勇前进。沿着夸父的脚步追逐太阳;循着精卫的身影修补蓝天。趁着火红的青春，抓住希望的机遇，撑起命运之舟，托起明天之阳，为少先队的未来而努力!让明天为我们骄傲!
We are young, the new century, we train our wings; tomorrow, we will fightin the sky! The life of the moment, at this moment, we pay, will harvesteverfount knowledge. It is gold, there are always shine; rose, there is alwaysin full bloom is the son. The knowledge of the ocean, waves and song, to forgeahead. Kuafu chasing the sun along the footsteps; repair the blue sky in Jingweifigure. Taking advantage of fiery youth, seize the opportunity to hope, hold upthe fate of the boat, hold up tomorrow sun, strive for the young pioneers of thefuture! Let tomorrow for our pride!
同学们，世纪属于我们，让我们时刻准备着迎接新的挑战，创造新的辉煌!
The classmates, century belongs to us, let us always ready to meet newchallenges, and create new glories!
最后祝同学们节日快乐!谢谢大家!
Finally, I wish the students a happy holiday! Thank you.
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要是有人问我：“一年三百六十五天中，哪天你兴?”我会自豪的说“六一。”想起“六一”节那天，就像嘴里吃了蜂蜜。
If someone asked me: \"three hundred and sixty-five days a year, the daythat you most happy?\" I will be proud to say \"six one.\" Think of the \"six one\"day, like the mouth eat honey.
上午，后两节我们就开始庆祝“六一”了。我们开始玩第一个游戏。游戏规则是：老师让大家抽签，抽到什么就是什么，如果抽到“无”，就是什么也没有。小壮来了一个开门红，抽到了“一张蛋卷”，兴高采烈地领回了吃的。我暗暗祝愿自己能像小壮那样幸运。同学们都焦急地等待着，终于轮到我了，我抽到了一张“吃醋”，我不情愿地走上讲台，老师刚开始倒了半杯，同学们大喊：“再倒，多倒点”，于是老师又多倒了少半杯，拿到醋时我的手虽然直发抖，但我还是一口喝了下去，哇，好难受!有的同学还自愿吃了蒜。我喝了醋后，心像火一样发烫，但我很高兴。
The morning after the two, we began to celebrate \"six one\". We started toplay the first game. The rules of the game are: the teacher let us draw, drawwhat is what, if used to \"no\", is nothing. Small strong to a good start, got \"achicken rolls\", be jubilant to retrieve the food. I secretly wish I could belike small strong so lucky. The students are waiting anxiously, finally my turn,I drew a \"jealous\", I reluctantly took the stage, the teacher began to pour ahalf cup, the students shouted: \"pour, pour point, so the teacher\" and fell lesshalf a cup of vinegar, get when my hand while shaking, but I\'m still a drank it,wow, good uncomfortable! Some of the students are willing to eat garlic. I drankvinegar, heart like fire burning, but I am very happy.
下午，老师有事出去了。由我们的班长和副班长组织活动，不过，不想玩的可以下棋。第一个游戏是蒙上眼睛摸鼻子，有好几个同学没摸到，我左右摸了一会，最后我只摸到了半个鼻子，班长说摸到半个鼻子不算，我请求班长把我算上，在我的强烈说服下，班长无奈地说：“算你赢了!”我有一种胜利的喜悦。第二个游戏是摸朋友，先蒙上眼睛，如果摸上就赢了。我说是庞潇，摸了几个都不是，因为我记得庞潇的大门牙中有一个很宽的缝，最后我赢了。第三个是抢椅子……
Afternoon, the teacher is away on business. Our monitor and vice monitorthe activities of the organization, however, do not want to play can play chess.The first game was blindfolded touch nose, there are several students don\'ttouch me, touch for a while, finally I only touched the half a nose, touchmonitor said half a nose not, I request monitor count me in, in the strongconvince my, monitor says helplessly: \"you win!\" I have a joy of victory. Thesecond game is a friend first touch, blindfolded, if touch on win. I said Pang,feel some are not, because I remember a pang of front teeth have a very widegap, I won. The third is the chair......
“六一”这天我真的很开心。
\"Six one\" the day I really very happy.
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